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PROTOKÓŁ NR XXXVI/2013 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 22 maja 2013 roku w sali narad Urzędu Miasta 

i Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pan Marcin Leszczyński – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

5. Pan Michał  Leszczyński – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

 

Do pkt. 1-go 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8.00 

 

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt 

Saracki . Stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych i Rada jest uprawniona do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji 
- 9 kwietnia    2013 roku 
4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013 r. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
5. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
6.  Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących 
dróg gminnych na terenie Gminy Działoszyce. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
7. Projekt uchwały w sprawie sposobu i zakresu wyposażenia nieruchomości w 
pojemniki i worki służące do gromadzenia odpadów komunalnych w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
a) dyskusja 
b) podjęcie uchwały 
8. Zakończenie obrad sesji. 
 
  Pan radny Krzysztof Gradek – wniósł wniosek o wykreślenie z porządku obrad 

sesji pkt 2 porządku obrad tj. „ Przyjęcie protokołu z sesji - 9 kwietnia  2013 roku”, 

ponieważ nie zdążył zapoznać się z jego treścią. 

 

  Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek Pana radnego Krzysztofa 

Grądka pod głosowanie. W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty /  „za” - 

2 „przeciw”- 12„wstrzymał si ę od głosu” - 0 . 

 

 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

porządek obrad sesji, który został przyjęty większością głosów przeciw /  „za” - 13 

„przeciw”- 1„wstrzymał si ę od głosu” - 0 . 

 

Do pkt. 3-go 

Przyjęcie protokołu sesji. 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki poinformował Wysoką 

Radę, że w dniu 22 maja 2013 roku wpłynął wniosek Pana radnego Andrzeja 

Kołpaka w sprawie dokonania sprostowania w protokole  z sesji z dnia 9 kwietnia 

2013 roku, który stanowi załącznik Nr 2  do protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnego Andrzeja Kołpaka                 

o przedstawienie treści wniosku.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego  

Andrzeja Kołpaka  w sprawie wprowadzenia zmian do protokołu z 27 marca 2013 

roku. W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty /  za'' –2, ''przeciw'' – 12, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z sesji Rady 

Miejskiej z dnia 27 marca 2013 r. Protokół został przyjęty większością głosów 

 / ''za'' – 12, ''przeciw'' – 2, ''wstrzymał się od głosu'' - 0 . 

Sale opuścił Pan radny Andrzej Kołpak – stan radnych 13. 

 

Do pkt. 4-go 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy na 2013 r. - 

przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Na sale wrócił Pan radny Andrzej Kołpak- stan radnych 14. 

 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ''za'' – 14, 

''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0 /. 
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Do pkt 5-go 

 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych – przedstawił i omówił Pan Marcin Leszczyński pracownik Urzędu 

Miasta i Gminy w Działoszycach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

 Pan radny Andrzej Kołpak – jakie wynikają korzyści dla gminy z podjęcia tej 

uchwały? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Zdzisław Leks – jest to obowiązek dla 

gminy aby podjąć w/w uchwałę. Nie możemy wykonywać żadnych prac na drogach, 

które nie są zakwalifikowane do dróg gminnych. 

 

  W związku z brakiem dalszej dyskusji Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał uchwałę pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie / ''za'' – 14, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0 /. 

 

Do pkt 6-go 

 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących 

dróg gminnych na terenie Gminy Działoszyce przedstawił i omówił Pan Marcin 

Leszczyński pracownik Urzędu Miasta i Gminy w Działoszycach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

  W związku z brakiem  dyskusji Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 

uchwałę pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie / ''za'' – 14, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0 /. 
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Do pkt 7-go 

  Projekt uchwały w sprawie sposobu i zakresu wyposażenia nieruchomości w 

pojemniki i worki służące do gromadzenia odpadów komunalnych w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi- przedstawił i omówił Pan Michał  Leszczyński – Kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

  W związku z brakiem  dyskusji Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 

uchwałę pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie / ''za'' – 14, ''przeciw'' – 0, ''wstrzymał się od głosu'' – 0 /. 

 

 

 

Do pkt  8 – go  

Zakończenie obrad sesji. 

 W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji 

 
Protokołowała 

Agnieszka Iwan 


